
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 31. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1686

Ventetiden på høreapparatsbehandling er fortsat alt for lang mange steder til trods for, at

der er afsat 25 mio.kr. årligt på finansloven til nedbringelse af ventelisterne. Hvad vil mini-

steren gøre for at sikre, at vi når ned på en ventetid på 4 uger for offentlig høreapparats-

behandling svarende til den almindelige behandlingsgaranti i sundhedsvæsenet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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